
Protokół nr 41/2022

z obrad XLI sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia 26 kwietnia 2022 roku.

Rozpoczęcie obrad – godz. 14:00

Zakończenie obrad – godz. 14:30

Ad 1. Sprawy regulaminowe:

 Otwarcie     i     stwierdzenie     prawomocności     obrad.

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej

12. Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Zbigniew Leszczyński.

W sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Błażej Konkol, Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska oraz  

r. pr. Marcin Skalski.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził na podstawie listy obecności, że podjęte uchwały

będą miały moc prawną.

Ustawowy skład Rady Gminy Trąbki Wielkie wynosi 15 radnych. Lista obecności radnych

stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

 Zatwierdzenie     porządku     obrad.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił dzisiejszy porządek obrad.

Proponowany porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad

- Zatwierdzenie porządku obrad.

2. Podjęcie  uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki  Wielkie  na rok 2022 -

referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-

2033 - referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

4. Zamknięcie obrad sesji nadzwyczajnej.

  

Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad.
Uwag nie zgłoszono.  

W głosowaniu udział bierze 13 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła porządek obrad.

1



/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/

Ad 2 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2022 -

referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pani  Zofia  Gorzyńska  Skarbnik  Gminy – uzasadniła  radnym  potrzebę  pojęcia  uchwały,

odczytała  jej  uzasadnienie.  Pani  Skarbnik  dodała,  że  projekt  uchwały  był  omawiany  na

posiedzeniu Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego.

Wójt Gminy – zaznaczył, że propozycje zmian budżetowych są podyktowane realizacją zadań

Gminy.  Wyjaśnił,  że  w  związku  z  otrzymaniem  zapewnienia  o  dofinansowaniu  zadania

„Przebudowa  ulic  Sportowej  i  Spacerowej  w  Sobowidzu”  konieczne  jest  zabezpieczenie

środków w budżecie,  ponieważ umowa z  Wojewodą nie  została  jeszcze  podpisana.  Wójt

Gminy powiedział, że na realizacje zadań dot. budowy dróg zostaną wyłożone środki z tzw.

„nagrody cowidowej” i środków z funduszy sołeckich. Wójt Gminy przypomniał, że cały czas

czeka  na  rozpatrzenie  wniosków  złożonych  na  dofinansowanie  w  ramach  Rządowego

Funduszu-  Polski  Ład  i  z  Rządowego  Funduszu  Inwestycji  Lokalnych  dla  gmin

popegeerowskich.  Gmina  jest  też  w  trakcie  przygotowywania  wniosku  do  PROW-u  na

dofinansowanie budowy kanalizacji. Wójt Gminy prosi o podjęcie uchwały.

Radna  Wioleta  Frydrych –  zadała  pytanie  dotyczące  remontu  dachu  budynku  Szkoły

Podstawowej w Mierzeszynie, czy dach był ubezpieczony, jeśli tak czy Gmina może liczyć na

zwrot od ubezpieczyciela?

Wójt  Gminy –  udzielił  odpowiedzi  Radnej  Wiolecie  Frydrych,  że  placówka  była

ubezpieczona, ale nie jest w stanie powiedzieć, czy ubezpieczenie obejmowało dach. Wójt

Gminy zaznaczył, że dach szkoły jest w tragicznym stanie i jego remont jest konieczny.  

Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy –  zapytał,  czy  remont  dachu  Szkoły  Podstawowej  

w Mierzeszynie będzie obejmował odeskowanie?

Wójt Gminy – odpowiedział, że remont dachu będzie kompleksowy.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy –  zapytał  o  zmniejszenie  planu o  kwotę  5  000 zł  dla

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii.

Pani  Zofia  Gorzyńska  Skarbnik  Gminy –  wyjaśniła,  że  zmiana  ta  wynika  z  błędu  przy

wyliczaniu wolnych środków w poprzednim roku.

Radny Sławomir Mazurek – zauważył, że większość sołectw otrzymało dofinansowanie na

remont dróg gminnych. Zapytał, dlaczego brakuje dofinansowania dla Rościszewa?
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Wójt Gminy – odpowiedział, że nie wie czy Sołectwo Rościszewo przeznaczyło w tym roku

środki na remont dróg.

Radny  Sławomir  Mazurek –  zaznaczył,  że  Sołectwo  Rościszewo  z  funduszu  sołeckiego

przeznaczyło 7 000 zł na remont drogi.

Przewodniczący Rady Gminy  – poprosił  Radnych o sprawdzenie  czy wszystkie  fundusze

sołeckie są uwzględnione i czy mają przyznane dofinansowanie.

Wójt  Gminy –  potwierdził,  że  faktycznie  jest  tak  jak  mówi  Radny Sławomir  Mazurek  

i brakuje dofinansowania dla Rościszewa w kwocie 21 000 zł. Wójt Gminy powiedział, że

wszystkie sołectwa muszą być potraktowane jednakowo i koniecznie trzeba to zmienić.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał,  czy Pani Skarbnik Gminy wprowadzi  zmiany do

uchwały.

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy opuściła salę obrad.

Radna Justyna Perka – zadała pytanie dotyczące dokończenia ulicy Parkowej w Kaczkach;

Wójt Gminy – odpowiedział, że nie jest w stanie odpowiedzieć, czy droga będzie dokończona

w tym roku, gdyż wszystko zależy od ceny za ułożenie płyt Yomb.

Radny Jan Selka dołączył do obrad sesji.

Radna Justyna Perka – zapytała, czy będą podjęte próby dokończenia tej drogi.

Wójt Gminy – odpowiedział, że jeśli będzie tylko taka możliwość to zdecydowanie tak.

Pani Zofia Gorzyńska wróciła na sale obrad.

Przewodniczący Rady Gminy- zapytał, czy Pani Skarbnik Gminy jest  gotowa przedstawić

poprawki w uchwale.

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – poinformowała, że w wykazie, który otrzymała nie

ma Rościszewa.

Wójt Gminy– poprosił Panią Skarbnik o dokonanie zmian.

Przewodniczący  Rady  Gminy –  zapytał  czy  konieczne  jest  zarządzenie  przerwy  celu

dokonania poprawek?

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy skonsultowała poprawki z Wójtem Gminy.

Wójt Gminy – przedstawiał propozycje zmian w uchwale.
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Przewodniczący  Rady  Gminy –  poprosił  Panią  Zofię  Gorzyńską  Skarbnik  Gminy  

o przedstawienie treści załącznika nr 4 po zmianach.

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – przedstawiła treść załącznika nr 4 po zmianach.

Wójt Gminy podziękował Panu Radnemu Sławomirowi Mazurek za zwrócenie uwagi.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania do zmian budżetu gmi-

ny. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę XLI/348/2022 w w/w sprawie.

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/

Radny Marian Płotka opuścił salę obrad.

Radny Marian Płotka wrócił na salę obrad.

Ad 3 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-

2032 - referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pani  Zofia  Gorzyńska Skarbnik Gminy – odczytała  uzasadnienie stanowiące załącznik do

w/w uchwały. Podała, że zmiany ujęte w wieloletniej prognozie finansowej są następstwem

zmian ujętych w zmianach budżetowych.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy budowa drogi gminnej od drogi wojewódzkiej

222 do Państwa D., na którą zwiększono limit na kwotę 123 000 zł jest współfinansowana, je-

śli tak, to jaki jest podział kosztów.

Wójt Gminy – wyjaśnił na jakich warunkach odbywa się podział kosztów. Wójt Gminy za-

uważył, że wpłynęły do Gminy wnioski dotyczące budowy dróg gminnych przy współfinan-

sowaniu środkami prywatnymi, które warto rozważyć.

Radna Justyna Perka – zapytała, czym podyktowane jest przeznaczenie tak wysokiej kwoty na

zadanie „Przebudowa ulicy Sportowej i Spacerowej w Sobowidzu”.

Wójt Gminy – wyjaśnił jakiej drogi dotyczy to zadanie. Przypomniał, że jest to część drogi,

którą można było dokonać objazdu podczas remontu mostu w Sobowidzu. Zauważył, że jest

to najdłuższa droga gminna w tej miejscowości.

Radna Justyna Perka – zapytał, czy droga po przebudowie zmieni swój bieg.

4



Wójt Gminy – odpowiedział, że droga ta ma być asfaltowa. Ma nadzieję, że ogłoszony prze-

targ zmieści się budżecie.

Radna Wioleta Frydrych – zapytała, czy przebudowa tej drogi uwzględnia remont mostku.

Wójt Gminy – potwierdził, że remont mostku wchodzi w zakres inwestycji.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze pytania do uchwały. Pytań nie zgło-

szono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XLI/349/2022 w w/w wy-

mienionej sprawie.

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/

Ad 4 Zamknięcie obrad sesji nadzwyczajnej.

Przewodniczący Rady - zamknął XLI nadzwyczajną sesję Rady Gminy, dziękując wszystkim

za udział.

Sporządziła: Przewodniczący Rady Gminy:

Katarzyna Żelewska       Zbigniew Leszczyński

Załączniki:

1. Lista obecności radnych;

2. Porządek sesji;

3. Protokół głosowania;

4.Uchwały podjęte na sesji – nr XLI/348/2022 – XLI/349/2022.

Protokół został przyjęty przez Radę Gminy na XLIII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki

Wielkie w dniu 21 czerwca 2022 roku.
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